
Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ, Súľov-Hradná 64, 013 52 

  

Dátum a miesto konania: 23. 01. 2023 o 16:00 hod. ; ZŠ, Súľov-Hradná 

Prítomní: Mgr. Ivana Mičuchová, Ing. Dáša Bučková, Anna Čičková, Peter Bušovský, Anton 

Danížek, Mgr. Miroslava Danížková, Helena Hozdeková, Mgr. Sláva Murínová, Lívia 

Seddaoui Pokorná, Mgr. Júlia Tarhajová, RNDr. Ján Mekiňa 

Neprítomní: Bc. Simona Bohušová 

Program:  

1. úvodné slovo  

2. určenie zapisovateľa 

3. voľba podpredsedu rady školy 

4. schválenie štatútu rady školy  

5. prerokovanie školského poriadku 

6. návrh rozpočtu školy na kalendárny rok 

7. návrh na počty žiakov do 1. ročníka/materských škôl pre budúci školský rok 

8. informácie o prebiehajúcich aktivitách školy 

9. doprava detí do a zo školy 

10. triedenie odpadu a spracovanie odpadu 

11. GDPR, Edupage a web školy 

12. aktuálne problémy školy, diskusia a rôzne 

13. záver a ukončenie 

 

K priebehu zasadnutia: 

Ad 1: Zasadnutie Rady školy pri ZŠ s MŠ, Súľov-Hradná (ďalej len RŠ) otvorila 

predsedníčka Mgr. Ivana Mičuchová, ktorá privítala všetkých prítomných členov RŠ a 

riaditeľa školy. Členovia RŠ boli s programom oboznámení v mailovej pozvánke na 

zasadnutie a program odsúhlasili. 

Hlasovanie: Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Ad 2: Za zapisovateľku RŠ bola zvolená Anna Čičková. 

Hlasovanie: Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 1 



 

Ad 3: Za podpredsedníčku RŠ bola zvolená Ing. Dáša Bučková. 

Hlasovanie: Za: 9 Proti: 0 Zdržal sa: 1 

 

Ad 4: Členovia RŠ prerokovali Štatút RŠ s doplnením o bod: "Po uskutočnení volieb 

jednotlivých členov do novej rady školy bude ustanovujúce zasadanie RŠ zvolané do 14 dní." 

Štatút RŠ bol schválený. 

Uznesenie: Zverejniť Štatút RŠ a príslušnú dokumentáciu na webovej stránke školy. 

Hlasovanie: Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Ad 5: Riaditeľ školy RNDr. Ján Mekiňa informoval prítomných členov o novom školskom 

poriadku, ktorý doteraz RŠ neprerokovala. Medzi členmi prebehla diskusia. 

Uznesenie: RŠ berie na vedomie informáciu od pána riaditeľa ZŠ o školskom poriadku. RŠ 

odporúča zapracovať do školského poriadku jedálenský poriadok a spresniť údaje o písaní 20-

minútových prác s ohľadom na vymedzenie časového obdobia. 

Hlasovanie: Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Ad 6: Riaditeľ školy RNDr. Ján Mekiňa informoval prítomných členov o návrhu rozpočtu na 

tento kalendárny rok a k nahliadnutiu boli predpokladané príjmy a výdavky ZŠ a oboch MŠ. 

 

Ad 7: Riaditeľ školy RNDr. Ján Mekiňa informoval prítomných členov o návrhu na počty 

žiakov do 1. ročníka/materských škôl pre budúci školský rok 2023/2024. V MŠ je 19 

predškolákov a v riešení je otvorenie tretej triedy v MŠ, Jablonové pre budúci školský rok. 

 

Ad 8: Zástupcovia učiteľov zo ZŠ a MŠ informovali prítomných členov o uskutočnených a 

plánovaných akciách školy. Lyžiarsky výcvik žiakov ZŠ a plavecký výcvik predškolákov z 

MŠ sú v riešení. Medzi členmi prebehla diskusia. 

 

Ad 9: Medzi členmi RŠ a riaditeľom prebehla diskusia o rannom príchode detí do školy, kedy 

by mohlo od ďalšieho školského roka dôjsť k úprave spojov SAD, Žilina(ranný spoj s 

príchodom do Súľova o 7:20 hod.) a zároveň k posunutiu vyučovania na 7:30 hod. Zároveň 

by došlo aj k úprave spojenia zo Súľova o 13:30 hod. Členovia RŠ sa taktiež zaoberali 

možnosťou bezpečnejšieho prechodu detí z ranného autobusu od zastávky po budovu školy. 

Uznesenie: RŠ navrhuje zriaďovateľovi kontaktovať SAD, Žilina ohľadom zmeny grafikonu. 



RŠ upozorňuje na akútnu potrebu riešenia bezpečnostnej situácie detí z ranného autobusu z 

Jablonového. RŠ navrhuje zriaďovateľovi zabezpečiť dozorujúcu osobu, ako aj upraviť cestné 

značenie v okolí zastávky.  

Hlasovanie: Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Ad 10: Medzi členmi RŠ prebehla diskusia o triedení odpadu v ZŠ, ktoré je dostatočné.  

 

Ad 11: Medzi členmi RŠ prebehla diskusia ohľadom ochrany údajov v systéme Edupage a 

fungovaní webovej stránky školy. 

Uznesenie: RŠ navrhuje vedeniu školy, aby správu Edupage prebral interný zamestnanec 

školy alebo aby posúdil správu systému s požiadavkami GDPR. Zároveň RŠ odporúča 

ukončiť existenciu starej webovej stránky a presmerovať všetky údaje na nový web. 

Hlasovanie: Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Ad 12: Medzi členmi RŠ prebehla diskusia o využívaní telocvične v Jablonovom, o ktorú 

prejavilo záujem viacero subjektov. Členovia RŠ sa zaoberali aj údržbou a bezpečnosťou 

multifunkčného ihriska pri ZŠ a detskými ihriskami v priestoroch oboch MŠ. 

Uznesenie: RŠ odporúča zriaďovateľovi vzhľadom na veľký dopyt po využívaní telocvične, 

aby zvážil jej prenájom pre verejnosť. 

RŠ upozorňuje na potrebu kontroly certifikátov pre detské ihriská v MŠ, Súľov-Hradná a v 

MŠ, Jablonové. 

RŠ upozorňuje na akútnu potrebu riešenia bezpečnostnej situácie žiakov pohybujúcich sa v 

areáli školy, ktorý nie je oplotený. RŠ navrhuje zriaďovateľovi prerokovať možnosti 

doplnenia oplotenia na obecnom zastupiteľstve. 

Hlasovanie: Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Ad 13: Predsedníčka RŠ v závere ukončila zasadnutie RŠ a poďakovala všetkým prítomným 

za ich účasť. 

 

V Súľove-Hradnej 23. 01. 2023 

Zápisnicu vyhotovila: zapisovateľka Anna Čičková    .......................................... 

          podpis 

 

Zápisnicu overil: predsedníčka RŠ Mgr. Ivana Mičuchová   ........................................ 

           podpis 


